



Protokoll styremøte 4-2025

Møtte: Jan Gjennestad, Hanne Charlotte Gudim, Anita Jensen, Julie Mari Eikås Jenssen, Kristoffer Lunde Malme, Andreas Wassberg (vara).

I tillegg deltok Marius Hoel Lundstein og Tron Gravdal under sak 2.

Ikke møtt: Jørn Korneliussen (vara)

Sted: Bergen Travpark samt Teams

Tid: Mandag 08.09.25 kl.19.30

Saksliste

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte

Protokoll er godkjent og blir signert på neste møte.

2. Status organisering DNT.

Marius Hoel Lundstein og Tron Gravdal deltok i denne saken og orienterte styret om det arbeid som har blitt gjort i prosessen rundt avvikling av dagens forbundssekretærordning. For de baner som har levert dette som tjeneste til DNT er ordningen sagt opp fra 01.10, og en arbeidsgruppe der også leder i Vestenfjeldske har deltatt har arbeidet med design på en ny modell der 2 fulltids organisasjonskonsulenter skal erstatte dagens deltidsansatte forbundssekretærer. Dette medfører noe endring i ansvarsområdene for henholdsvis forbund og administrasjon, og denne modellen ble gjennomgått på møtet:

- Økonomi og bank. Dette vil håndteres av DNT's økonomiavdeling som vil ta seg av banktransaksjoner, rapportering og regnskapsføring. Forbundsstyret utnevner en økonomiansvarlig som godkjenner utbetalinger og har dialog med økonomiavdelingen.
- Drift av forbund. Styrearbeid, arkiv og dokumentstyring er tenkt håndtert gjennom «Orgbrain» som har en god løsning for denne typen styrearbeid. Organisasjonskonsulenten vil bistå med dokumenter og rapporter opp mot styremøter og lagmøter, som begge kan gjennomføres i selve Orgbrain.
- Ulike aktiviteter ble gjennomgått i forhold til ansvarsfordeling konsulent vs. forbund. Overordnet vil administrative oppgaver (korrespondanse, konferanser etc.) håndteres av organisasjonskonsulent i samarbeid med forbundsstyre mens operative oppgaver (Til Start, ponnitreninger, rutineløp, Åpen Dag) vil hvile på det lokale med administrativ

støtte. Det er også tenkt at det skal legges til rette for en økning i driftstilskudd for å ta høyde for at enkelte tjenester gjerne må kjøpes inn lokalt.

Vedtak: Styret tar saken til orientering.

3. Økonomi

Forbundsleder gjennomgikk regnskap per 31.08. De fleste avdelinger styrer etter budsjett, men aktivitetstallen har lavere inntekter enn stipulert. Streng kostnadskontroll utover høsten blir påkrevet både for denne, ponnitravet og hovedregnskapet.

Vedtak: Styret tar saken til orientering.

4. Til Start høsten 2025

Anita Jensen har holdt i dette og orienterte styret. DNT har oversendt lister over hester eid i regionen – siden Klasseløpsauksjonen skaper til dels store endringer i denne listen så utsettes utsendelse av invitasjoner til etter denne. Veterinær og hovslager er bestilt både til samlingen på Voss og i Bergen.

Vedtak: Styret tar saken til orientering.

5. Høstkonferanse 2025

Forbundsleder orienterte om status. Konferansen var tiltenkt siste helg i september, men ble flyttet til andre helg i november for å unngå å krasje med andre arrangementer. Invitasjoner bør sendes ut med det første. DNT stiller med styreleder samt styremedlem Charlotte Svendsen.

Av sentralt ønskede temaer er hesteeieropplevelser og informasjon om banestruktur opplyst. Lokalt er emnene «merkevare løpsdag» og tettere sportslig samarbeid mellom Bergen/Vestland og Forus/Rogaland foreslått – forslag også på foredrag om merkevarebygging fra Sportsklubben Brann sin damesatsing.

Vedtak: Forbundsleder sender ut invitasjon til Rogaland Travforbund samt egne lag og driftsselskap.

6. Øvrige aktiviteter høsten 2025

Foruten høstkonferansen er det ikke tiltenkt andre aktiviteter utover faste rutineløp, Til Start og ponnitreninger i regi Vestenfjeldske høsten 2025.

Det ble diskutert behovet for en opplæring innen bruk av sandgrop i trening – dette anses dog som noe som faller inn under driftsselskapets domene snarere enn forbundets, så forespørselen rettes dit.

Det er kommet inn forslag om en kombinert Åpen Dag og jubileumsløkkkjøring på Bergen Travpark i desember – dette diskuteres med lagene på lagmøte 16. oktober i forhold til om lar seg gjennomføre som et felles prosjekt.

7. Eventuelt

- Det blir lagmøte torsdag 16. oktober klokken 19:00 – møtet avholdes som hybridmøte forbundsleder sender ut invitasjon.
- Styret vedtok møteplan for høsten – det blir satt opp styremøter 13. oktober, 3. november og 1. desember med møtestart 19:30.
- Det er ønskelig med et møte med driftsselskapet angående åpningstider i løpsbanen og rutiner rundt tilrettelegging for trening. Forbundsleder avtaler møtedag.

Møtet ble hevet kl. 21.00

Jan Gjennestad, referent

Jan Gjennestad

Hanne Charlotte Gudim

Julie Mari Eikås Jenssen

Anita Jensen

Kristoffer Lunde Malme